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                                                      PROTOKÓŁ NR 42/19 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

                                                w dniu 17 października 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński -  Wicestarosta, 

Małgorzata Gusta - Członek Zarządu, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska  - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak  - Sekretarz Powiatu, 

Robert Suchanek  - Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Ochrony Zdrowia, 

Robert Ślęzak   - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Obywatelskich, 

Ewa Zawadzka  - Kierownik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 40/19 z dnia 25.09.2019r. i protokołu Nr 41/19 z dnia 4.10.2019r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok, 

2) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2020 r. zadania publicznego Powiatu 

Włoszczowskiego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub 

świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego, w tym realizacji zadań w zakresie 

edukacji prawnej przez organizację pozarządową prowadzącą działalność pożytku 

publicznego, 

3) powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego 

konkursu ofert na realizację w 2020 r. zadania publicznego Powiatu Włoszczowskiego  

w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego, w tym realizacji zadań w zakresie edukacji 

prawnej przez organizację pozarządową prowadzącą działalność pożytku publicznego, 

4) zatwierdzenia „Informacji Zarządu Powiatu Włoszczowskiego o stanie realizacji zadań 

oświatowych (za rok szkolny 2018/2019)”, 

5) udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. Hetmana Stefana 

Czarnieckiego we Włoszczowie. 

4. Przyjęcie projektów uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na realizację w partnerstwie projektu „Kształcenie zawodowe na sześć!”, 

2) ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Powiatu Włoszczowskiego, 

3) zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok, 

4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2019 -2028, 

5) rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów, 

6) rozpatrzenia skargi na działania Zarządu Powiatu Włoszczowskiego. 

5. Rozpatrzenia wniosku Zarządu Dróg Powiatowych we Włoszczowie w sprawie wyrażenia 

zgody na usunięcie drzew rosnących w pasach dróg powiatowych. 

6. Rozpatrzenie wniosku I Liceum Ogólnokształcącego we Włoszczowie w sprawie wyrażenia 

zgody na usunięcie 5 sztuk drzew. 

7. Rozpatrzenie wniosku Zespołu Szkół Nr 3 we Włoszczowie w sprawie wyrażenia zgody na 

usunięcie drzew.  

8. Rozpatrzenie wniosków o dofinansowanie ze środków budżetu powiatu tj: 

1) zadania pn. Wymiana lamp oświetleniowych w budynku szkoły i internatu – z wniosku  

ZS Nr 3 we Włoszczowie, 
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2) VI edycji konkursu plastycznego o tematyce ekologicznej na szczeblu powiatowym, 

organizowanego z okazji obchodów dnia ziemi oraz akcji związanej ze zbiórką makulatury, 

baterii i zużytych telefonów komórkowych – z wniosku ZS Nr 3 we Włoszczowie, 

3) VIII Powiatowego Konkursu Fotograficznego – edycji pn. „Przyroda powiatu 

włoszczowskiego w jesiennej szacie”. 

9. Rozpatrzenie wniosków o udzielenie dotacji ze środków budżetu powiatu na 2020 r. 

pochodzących z dochodów powiatu z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i 

administracyjnych kar pieniężnych nakładanych przez inspekcje na podmioty korzystające ze 

środowiska tj: 

1) realizacji gminnych programów usuwania wyrobów zawierających azbest – wnioski Gmin:    

Kluczewsko, Krasocin, Moskorzew, Radków, Secemin, Włoszczowa, 

2) realizacji zadania pn. „Piknik ekologiczny – edycja VII” – wniosek Gminy Włoszczowa. 

10. Sprawy różne. 

Przebieg posiedzenia 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd czterema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął protokół Nr 40/19 z dnia 25.09.2019r.  

Zarząd czterema głosami „za” przyjął protokół Nr 41/19 z dnia 4.10.2019r. 

Ad.3.1. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiany w budżecie Powiatu wynikają ze: 

1. zmiany przeznaczenia dotacji celowej z budżetu państwa z zadań bieżących na inwestycje 

w kwocie 50 600 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu lekkiego samochodu 

kwatermistrzowskiego, 

2. częściowym rozwiązaniu rezerwy celowej na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą 

w kwocie 73 773 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia, w tym: nagrody z okazji DN, 

3. proponowanych przez kierowników jednostek budżetowych zmian planowanych kwot 

wydatków.  

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 79/19 w sprawie zmian w budżecie Powiatu  

na 2019 rok. 

Ad.3.2. 

Pan Robert Suchanek poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o nieodpłatnej pomocy 

prawnej, nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji prawnej, prowadzenie jednego 

punktu powierza się organizacji pozarządowej wyłonionej w drodze konkursu. W związku  

z faktem, iż obecna umowa została zawarta do końca 2019 r., Powiat jest zobligowany do 

przeprowadzenia konkursu i jego rozstrzygnięcia do 30 listopada br. z zachowaniem zasad ustawy 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Oferty w konkursie będzie można składać do 

dnia 14 listopada br., które następnie będą opiniowane przez komisję konkursową powołaną przez 

Zarząd Powiatu. 

Pani Małgorzata Gusta zapytała o podane w ogłoszeniu środki przeznaczone na realizację ww. 

zadania tj. czy są to kwoty roczne czy miesięczne.  

Pan Robert Suchanek odpowiedział, iż zgodnie z zapisami ustawy w ogłoszeniu należy podać 

informację z realizacji ustawy na przestrzeni dwóch ostatnich lat. Natomiast wysokość środków 

publicznych przeznaczonych na wsparcie zadania, jest kwotą roczną. 

Zarząd Powiatu czterema głosami „za” podjął Uchwałę Nr 80/19 w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w 2020 r. zadania publicznego Powiatu Włoszczowskiego w zakresie 

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego, w tym realizacji zadań w zakresie edukacji prawnej przez organizację 

pozarządową prowadzącą działalność pożytku publicznego. 
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Ad.3.3. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. Zaproponował, jako Przewodniczącego 

Komisji p. Wicestarostę. 

Pan Wicestarosta nie wyraził zgody. Natomiast zaproponował na Przewodniczącego Komisji  

p. Małgorzatę Gustę.  

Pani Małgorzata Gusta wyraziła zgodę. 

Pan Przewodniczący zaproponował również do składu Komisji p. Cezarego Nowaka, p. Roberta 

Suchanka i p. Roberta Ślęzaka, którzy wyrazili zgodę.  

Zarząd Powiatu czterema głosami „za” podjął Uchwałę Nr 81/19 w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na realizację 

w 2020 r. zadania publicznego Powiatu Włoszczowskiego w zakresie prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego, w tym 

realizacji zadań w zakresie edukacji prawnej przez organizację pozarządową prowadzącą 

działalność pożytku publicznego. 

Ad.3.4. 

Pan Robert Ślęzak poinformował, że zgodnie z ustawą Prawo oświatowe, Zarząd Powiatu do  

31 października, przedstawia Radzie Powiatu informację o stanie realizacji zadań oświatowych za 

poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach: egzaminu maturalnego, egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje w zawodzie, z uwzględnieniem działań podejmowanych przez szkoły nakierowanych 

na kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi oraz nadzoru pedagogicznego 

sprawowanego przez kuratora oświaty lub właściwego ministra.   Materiał został opracowany na 

podstawie danych cząstkowych przekazanych przez jednostki organizacyjne, realizujące te 

zadania. Nadmienił, iż jeżeli chodzi o wyniki egzaminów zewnętrznych to nadal szkoły powiatu 

włoszczowskiego znajdują się w ścisłej czołówce województwa, a w przypadku I LO są to wyniki 

na skalę ogólnopolską. Podobnie jest w przypadku egzaminu potwierdzającego kwalifikacje  

w zawodzie i tu zarówno ZS Nr 2 i ZS Nr 3 zajmowały pierwsze miejsce w rankingu szkół 

zawodowych na terenie województwa świętokrzyskiego. Wskazał, iż nakłady, jakie zostały 

poniesione na utworzenie nowych sal dydaktycznych w ILO i ZS Nr 3 w związku z przyjęciem od 

września dużej ilości uczniów, przekroczyły kwotę 0,5 mln zł. Dodał, iż utworzono  

11 oddziałów więcej w stosunku do roku poprzedniego.  

Zarząd trzema głosami „za” i jednym „wstrzymującym /p. Wicestarosta/ podjął uchwałę Nr 82/19 

w sprawie zatwierdzenia „Informacji Zarządu Powiatu Włoszczowskiego o stanie realizacji zadań 

oświatowych (za rok szkolny 2018/2019)”. 

Przerwa w posiedzeniu Zarządu od godz. 930 do 1235. 

Ad.3.5. 

Pan Rafał Pacanowski wyraził zadowolenie, z tego, że ZS Nr 2 jest kolejną szkołą, która sięga po 

środki zewnętrzne celem podnoszenia, jakości kształcenia młodzieży. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby na spotkanie dot. przedmiotowego projektu, które 

odbędzie się w następnym tygodniu razem z p. Dyrektorem ZS Nr 2 pojechała p. Główna 

księgowa PCO. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął Uchwałę Nr 83/19 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. Hetmana Stefana Czarnieckiego we Włoszczowie. 

Ad.4.1. 

Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ przyjęła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na realizację w partnerstwie projektu 

„Kształcenie zawodowe na sześć!”, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.2. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, iż ustawa o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów 

prawnych nakłada obowiązek ogłaszania tekstu jednolitego aktu normatywnego innego niż ustawa, 

nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy, jeżeli nie był on nowelizowany.  
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Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ przyjęła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Powiatu 

Włoszczowskiego, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.3. 

Pani Skarbnik wyjaśniał, iż zmiany w budżecie Powiatu są wynikiem: 

1. zmniejszenia dochodów o kwotę 61 789 zł, a na zmianę składają się: 

a) 180 391 zł - przeniesienie planu dochodów pomiędzy paragrafami - dostosowanie do źródeł 

finansowania dla projektu pn. „Kompleksowa rewitalizacja centrum Włoszczowy - …”, 

b) 155 992 zł - zmniejszenie dotacji z Gminy Włoszczowa na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 0227T w m. Konieczno na odc. 562 mb”,  

c) 42 320 zł - zwiększenie dochodów Zespołu Szkół Nr 3 z tytułu dzierżawy, uzyskanych od 

ARiMR, 

d) 43 300 zł - zwiększenia dochodów, z tytułu otrzymania środków z Funduszu Pracy na 

finansowanie w 2019 roku kosztów nagród specjalnych oraz składek na ubezpieczenia 

społeczne od nagród specjalnych pracowników PUP we Włoszczowie realizujących 

zadania określone ustawą, 

e) 8 583 zł - zwiększenie dochodów z usług Zespołu Szkół Nr 3,  

2. zmniejszenia wydatków budżetowych o 61 789 zł, a na zmianę składają się: 

f) 155 992 zł - zmniejszenie wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 0227T w m. Konieczno na odc. 562 mb”, w związku ze zmniejszeniem 

dotacji z Gminy Włoszczowa, 

g) 180 391 zł - przeniesienie planu wydatków pomiędzy paragrafami - dostosowanie do źródeł 

finansowania dla projektu pn. „Kompleksowa rewitalizacja centrum Włoszczowy - …”, 

h) 42 320 zł - zwiększenie środków Zespołu Szkół Nr 3, na pokrycie kosztów remontu 

parkingu w związku z uzyskanymi dochodami z dzierżawy od ARiMR, 

i) 340 000 zł przeniesienie środków ze Starostwa Powiatowego na m.in. wynagrodzenia                       

i pochodne pracowników, zakup materiałów i wyposażenia Domu Pomocy Społecznej, 

a) 43 300 zł zwiększenia wydatków na nagrody specjalne oraz składki na ubezpieczenia 

społeczne od nagród specjalnych pracowników Powiatowego Urzędu pracy we 

Włoszczowie realizujących zadania określone ustawą, finansowanych z otrzymanych 

środków z Funduszu Pracy, 

b) 8 583 zł – zwiększenie środków na zakup artykułów spożywczych i środków czystości                    

w związku z uzyskanymi dochodami Zespołu Szkół Nr 3, 

c) przesunięcie planowanych kwot wydatków między paragrafami i rozdziałami na wniosek 

kierowników, w tym zwiększenia kwoty odpisu na Zakładowy Fundusz Świadczeń 

Socjalnych, zgodnie ze zmianami ustawy z dnia 11 września 2019 o zmianie ustawy                  

o szczególnych rozwiązaniach służących realizacji ustawy budżetowej na rok 2019, ustawy 

o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych oraz ustawy o Karcie Dużej Rodziny”. 

Pan Wicestarosta zapytał, co w przypadku, jeżeli wyjdą dodatkowe prace związane z przebudową 

drogi powiatowej w Koniecznie. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że ta kwestia była konsultowana z Wydziałem In. 

Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ przyjęła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok, celem przekazania pod 

obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.4. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiany w WPF obejmują: 

1) zmiany w załączniku Nr 1 w zakresie zmian dochodów i wydatków, stanowią 

dostosowanie WPF do aktualnego budżetu na 2019 r. 

2) zmiany w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF, polegają na: 

a) 155 992 zł – zmniejszenie wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 0227T w m. Konieczno na odc. 562 mb”, w związku ze 

zmniejszeniem dotacji z Gminy Włoszczowa, 
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b) wprowadzeniu nowego zadania wieloletniego bieżącego pn. „Modernizacja 

szczegółowej osnowy wysokościowej dla Powiatu Włoszczowskiego na lata 2019-

2020” z łącznymi nakładami i limitem zobowiązań 330 000 zł, limitem wydatków 

na 2019 r. w kwocie 130 000 zł oraz limitem wydatków na 2020 r. w kwocie 

200 000 zł. 

Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ przyjęła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Włoszczowskiego na lata 2019 -2028, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.5. 

Pan Robert Suchanek wyjaśnił, iż do Rady Powiatu Włoszczowskiego wpłynęła petycja w sprawie 

wprowadzenia Polityki Zarzadzania Konfliktem Interesów. Zgodnie z ustawą o samorządzie 

powiatowym oraz z ustawą o petycjach, Rada Powiatu rozpatruje petycje złożone do tego organu. 

Wskazał ponadto, iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji dokonała analizy przedmiotowej petycji. 

Komisja stwierdziła, że ustawa o samorządzie powiatowym zawiera regulacje antykorupcyjne, 

które stanowią prawne ramy działalności radnego. Natomiast zgodnie z obowiązującymi 

przepisami Rada Powiatu bez upoważnienia ustawowego nie może stosować wobec radnego 

sankcji związanych z pełnieniem mandatu. Wskazał, iż Komisja mając powyższe na uwadze nie 

uwzględniła złożonej petycji. 

Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ przyjęła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki 

Zarządzania Konfliktem Interesów, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.6. 

Pan Robert Suchanek wyjaśnił, iż do Rady Powiatu Włoszczowskiego wpłynęła skarga na 

działania Zarządu Powiatu w zakresie wyłonienia wykonawcy usługi audytu wewnętrznego, który  

jest właściwym organem w zakresie rozpatrzenia przedmiotowej skargi. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji dokonała analizy przedmiotu skargi i stwierdziła, że postepowanie w sprawie 

wyłonienia wykonawcy usługi audytu wewnętrznego zostało przeprowadzone zgodnie  

z „Regulaminem postepowania przy udzielaniu zamówień publicznych, których wartość 

szacunkowa nie przekracza 30 000 euro w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie”. Komisja 

uznała skargę za bezzasadną. 

Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ przyjęła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Zarządu Powiatu 

Włoszczowskiego, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.5. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, iż wnioski ZDP, I LO i ZS Nr 3 są konsekwencją pisma, jakie zostało 

wystosowane do wszystkich jednostek organizacyjnych w celu dokonania przeglądu drzewostanu 

na zarządzanych nieruchomościach i ewentualnym wystąpieniem o zezwalanie na usunięcie drzew. 

Natomiast zgoda Zarządu jest niezbędna do wystąpienia z wnioskiem o zezwolenie. 

Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ wyraził zgodę na 

usunięcie drzew rosnących w pasach dróg powiatowych. 

Ad.6. 

Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ wyraził zgodę na 

usunięcie 5 sztuk drzew zlokalizowanych na terenie ILO we Włoszczowie. 

Ad.7. 

Pani Małgorzata Gusta wskazała, iż w przypadku usunięcia drzew należy wykonać nasadzenia 

zastępcze. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, iż w decyzja nakłada w ramach rekompensaty dla środowiska obowiązek 

wykonania nasadzeń zastępczych. 

Zarząd trzema głosami „za” /nieobecny podczas głosowania p. Pacanowski/ wyraził zgodę na 

usunięcie drzew zlokalizowanych na terenie Zespołu Szkół Nr 3 we Włoszczowie. 

Ad.8.1. 8.2. 8.3.  

Pani Ewa Zawadzka wyjaśniła, iż wpłynął wniosek dyrektora ZS Nr 3 we Włoszczowie  
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o udzielenie dofinansowania do realizacji zadania pn. Wymiana lamp oświetleniowych w budynku 

szkoły i internatu. Wymiana lamp oświetleniowych w budynku: szkoły to koszt 42 260 zł,   

w internacie 34 960 zł, natomiast wymiana instalacji elektrycznej w budynku pracowni 

gastronomicznej to koszt 7 zł, łączny koszt to 84 520 zł. Ponadto wpłynęły wnioski  

o dofinansowanie VI edycji konkursu plastycznego o tematyce ekologicznej oraz VIII 

Powiatowego Konkursu Fotograficznego, a dodatkowo gminy wystąpiły o udzielenie dotacji: na 

realizację gminnych programów usuwania wyrobów zawierających azbest oraz na VII edycję 

Pikniku ekologicznego. Wskazała, iż w Powiat niema możliwości pokrycia całej kwoty dot. 

wymiany lamp w szkole i w internacie. Nadmieniła, iż mogą powstać oszczędności  

z tegorocznego budżetu, co będzie można w następnym roku przeznaczyć na wymianę lamp.   

Pani Małgorzata Gusta zapytała czy Powiat jest partnerem zadania pn. Piknik ekologiczny. 

Pani Ewa Zawadzka odpowiedziała, że tak.  

Pani Małgorzata Gusta uważa, iż ważniejsze jest przyznanie środków na wymianę oświetlenia  

w szkole, niż na Piknik ekologiczny. 

Pani Ewa Zawadzka wskazała, że wobec decyzji Zarządu o rezygnacji z przyznania 

dofinansowania Gminie Włoszczowa na realizację zadania „Piknik ekologiczny” oraz rezygnacji  

z konkursów ekologicznych, jak również przyznania dotacji Gminie Krasocin w wysokości 15%, 

a nie wnioskowanego 50 % kosztu zadania, powstaną oszczędności, które można przeznaczyć na 

wymianę oświetlenia, co i tak nie pozwoli na pokrycie całkowitego kosztu.  

Pan Rafał Pacanowski poparł stanowisko p. Gusty. Wskazał, iż Powiat zyska na oszczędności 

energii elektrycznej. Dodał, że Piknik jest sprawą słuszną, jednak Powiat zaangażuje się poprzez 

przekazanie gadżetów przez wydział promocji. Natomiast środki finansowe przekazałby na 

realizację zadania dot. wymiany lamp.  

Pan Wicestarosta zapytał o akcję pn. Rower pomaga. 

Pani Ewa Zawadzka odpowiedziała, że nie wpłynął wniosek. 

Pan Rafał Pacanowski uważa, że należy się skupić na tym, co w pierwszej kolejności przyniesie 

oszczędności dla Powiatu. 

Pan Sekretarz wskazał, iż ważne jest też to, że rok 2019 jest pierwszym rokiem, w którym zostały 

obniżone dochody Powiatu z tytułu opłat i kar za gospodarcze korzystanie ze środowiska o około 

100 tys. zł, ponieważ cześć pieniędzy zabrano na rzecz Wód Polskich.  

Pani Ewa Zawadzka wyjaśniła, iż środki pochodzące z kar i opłat za korzystanie ze środowiska  

w zakresie odprowadzania ścieków wpływały, jako dochód Powiatu, a obecnie stanowią dochód 

Wód Polskich.  

Pan Wicestarosta zapytał czy z tych środków Powiat będzie mógł zakupić filtry do oczyszczania 

wody w budynku Starostwa. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż woda w budynku Starostwa jest złej, jakości tzn. o rdzawym 

zabarwieniu. Sprawa ta zostanie zgłoszona do WZWiK.  

Pan Wicestarosta odniósł się do złożonych wniosków i zaproponował: udzielenie dotacji na 

realizację gminnych programów usuwania wyrobów zawierających azbest dla wszystkich Gmina 

w wysokości 15 % całkowitego kosztu zadania, oraz rezygnację z dofinansowania VII edycji 

zadania pn. Piknik ekologiczny, VI edycji konkursu plastycznego oraz VII Powiatowego 

Konkursu Fotograficznego, a wsparciu zadań poprzez przekazanie gadżetów, a zaoszczędzone 

środki przeznaczyć na wymianę oświetlenia. Wskazał, iż na chwilę obecną nie stać Powiatu na 

współfinansowanie przedmiotowych przedsięwzięć. 

Pan Rafał Pacanowski również uważa, iż Powiat może się zaangażować w akcją poprzez 

przekazanie gadżetów.   

Pan Wicestarosta po raz kolejny przypomniał, iż każda ze szkół może wystąpić z wnioskiem  

o dofinansowanie do WFOŚ w Kielcach i pozyskania środków w wysokości 85 %. Stwierdził, iż 

należy zachęcić szkoły, aby występowały o takie dotacje. Wskazał, iż Powiat jest organizatorem 

konkursu ekologicznego i może należy rozważyć w następnym roku kompleksowe 

zorganizowanie takiego przedsięwzięcia wspólnie z innymi jednostkami, obejmującego tematykę 

dotyczącą smogu czy na przykład poprawy jakości wody.  
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Pan Rafał Pacanowski i p. Małgorzata Gusta poparli stanowisko p. Wicestarosty.  

Pan Wicestarosta poprosił p. Zawadzką o sprawdzenie czy Powiat ze środków z ochrony 

środowiska może zakupić filtry. 

Pani Ewa Zawadzka odpowiedziała, że nie, gdyż zakup filtrów bezpośrednio nie wpływa na 

ochronę środowiska i ciężko będzie pokazać efekt ekologiczny i korzyść dla środowiska.  

Pan Wicestarosta poprosił również o przeanalizowanie pod katem wymiany oświetlania  

w budynku Starostwa, harmonogramu naboru wniosków na rok 2020 w WFOŚ w Kielcach lub  

w Regionalnym Programie Operacyjnym, czy Powiat ma możliwość otrzymania dofinansowania 

na to działanie.  

Pan Rafał Pacanowski poprosił o zaapelowanie do kierowników jednostek około powiatowych 

m.in. do szkół, aby w pierwszej kolejności próbowano sięgać po środki zewnętrzne, a dopiero 

potem do Starostwa, bowiem takie działania generują koszty po stronie Powiatu.  

Pan Wicestarosta zapytał, ile Powiat otrzymał dotacji z WFOŚ w Kielcach na organizację 

konkursu plastycznego „Smog wrogiem człowieka”. 

Pani Ewa Zawadzka odpowiedziała, że Powiat otrzymał dotację w maksymalnej wysokości do 

3 500 zł. 

Pan Wicestarosta stwierdził, iż przyszłoroczny budżet będzie bardzo ciężki i w związku z tym nad 

każdym wnioskiem należy się zastanowić. Zwrócił uwagę, iż nie zostały jeszcze ocieplone 

wszystkie fundamenty w ZS Nr 2. 

Zarząd czterema głosami „za” wyraził zgodę na dofinansowanie zadania pn. Wymiana lamp 

oświetleniowych w budynku szkoły i internatu w wysokości 70 310 zł.  

Zarząd czterema głosami „za” nie wyraził zgody na dofinansowanie VI edycji konkursu 

plastycznego o tematyce ekologicznej na szczeblu powiatowym, organizowanego z okazji 

obchodów dnia ziemi oraz akcji związanej ze zbiórką makulatury, baterii i zużytych telefonów 

komórkowych. 

Zarząd czterema głosami „za” nie wyraził zgody na dofinansowanie VIII Powiatowego Konkursu 

Fotograficznego – edycji pn. „Przyroda powiatu włoszczowskiego w jesiennej szacie”. 

Ad. 9.1  

Zarząd czterema głosami „za” wyraził zgodę na dofinansowanie do realizacji gminnych 

programów usuwania wyrobów zawierających azbest we wszystkich Gminach w wysokości  

15 % całkowitego kosztu zadania. 

Ad.9.2. 
Zarząd czterema głosami „za” nie wyraził zgody na dofinansowanie realizacji zadania pn. „Piknik 

ekologiczny – edycja VII”. 

Ad.10. 

Pan Rafał Pacanowski zwrócił się z prośbą o ponowne zorganizowanie spotkania  

z przewoźnikami, bowiem nadal wpływają niepokojące sygnały odnośnie sytuacji związanej  

z przewożeniem dzieci i młodzieży. Wskazał, iż na linii Cieśle – Włoszczowa przewoźnik nie 

zatrzymuje się pod szkołą tylko w rynku i uczniowie spóźniają się na lekcje, a kierowca tłumaczy 

to brakiem opłacalności. Stwierdził, iż uczniowie są to klienci, którzy płacą za usługę, która 

powinna być wykonana w konkretnym standardzie, a uczniowie mają mieć zapewniony komfort  

i bezpieczeństwo. Natomiast bus na linii Oleszno – Włoszczowa, w miejscowości Kozia Wieś jest 

już przepełniony i często się spóźnia. 

Pani Małgorzata Gusta stwierdziła również, iż należy ponownie zorganizować spotkanie. 

Pan Przewodniczący poparł prośbę p. Pacanowskiego i p. Gusty oraz wskazał, iż na spotkanie 

należy również zaprosić dyrektorów szkół oraz przedstawicieli Policji. 

Pan Rafał Pacanowski poprosił, aby dyrektorzy szkół przekazali uwagi dot. przewozu młodzieży.    

Pan Wicestarosta poprosił o zorganizowanie roboczego posiedzenia Zarządu, którego celem 

będzie analiza wniosków złożonych m.in. przez jednostki, stowarzyszenia, do budżetu na  

2020 rok. Wyjaśnił, że wynika to z faktu, iż kolejny rok budżetowy będzie ciężkim rokiem, gdyż 

Powiat będzie zobowiązany do pokrycia straty ZOZ.  
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Na tym zakończono posiedzenie, które trwało I część  905-930 , II część 1235 – 1405.  

 

Protokolant:                                                                               Przewodniczący Zarządu: 

 

Iwona Szafrańska                                                                           Dariusz Czechowski  


